
Protokół nr 47/2009 z posiedzenia komisji komunalnej 

z dnia 8.06.2009 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Omówienie zmian projektu „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe Miasta Luboń”. 

2. Nadawanie nazw ulic w rejonie Luboń-Centrum. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie protokołu nr 46/09 z dnia 27.04.2009 r. 

 

 

Zmiany do założeń w ciepło, energię elektryczną  i paliwa gazowe Miasta Luboń przedstawił 

pan Tadeusz Waltrowski. Po krótkiej dyskusji komisja komunalna poprzez głosowanie 

pozytywnie zaopiniowała zmiany.    

Za-10 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 0 

W głosowaniu nie brała udziału radna Magdalena Nyćkowiak. 

W trakcie dyskusji nad wnioskiem p. Doroty Kościak komisja komunalna przyjęła 

stanowisko, że ze względu na istniejące ograniczenia finansowe nie widzi możliwości 

wprowadzenia w obecnej chwili budowy infrastruktury w ul. Wirowskiej do Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego na lata 2009-2011. 

Głosowanie aby w.w stanowisko komisji przekazać Przewodniczącemu Rady. 

Za-7 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się- 3 

 W trakcie dyskusji nad wnioskiem p. Doroty Kościak komisja komunalna została 

poinformowana przez Burmistrza Mariana Walnego o zamiarze zmiany planu miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego Lasek-Północ oraz że komisji komunalnej zostanie 

przedłożony projekt uchwały o zmianie planu. 

Powyższe stanowiska komisja przedłoży Przewodniczącemu  Rady Miasta. 



Komisja komunalna nie wchodząc w szczegóły sprawy aprobuje wydatek kwoty 6.000 zł z 

budżetu miasta na wykorygowanie ulicy Wiśniowej i utwardzenia przez mieszkańców 

tłuczniem. 

Głosowanie: 

Za-10 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 0 

Następnie komisja komunalna przystąpiła do dyskusji nad propozycją nazewnictwa w rejonie 

Luboń-Centrum przedłożony przez przewodniczącego komisji.  

W wyniku głosowania komisja przyjęła nazwę Aleja Poznańskiego Czerwca 1956 r. i Plac 

Solidarności. 

Ponadto komisja proponuje aby ul. Andersa razem z łącznikiem nosiła na całej długości tę 

samą nazwę ulicy.  

Po dyskusji komisja przystąpiła do głosowania aby nazewnictwo Żabikowo-Luboń  

pozostawić zgodnie z nazwiskami aktorów. 

Za-10 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 0 

Radna Lidia Białasik opuściła posiedzenie o godz. 18.40. 

Głosowanie nad przyjęciem nazewnictwa Lasek-Zachód 

Za-9 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 0 

W głosowaniu nie brała udziału radna Lidia Białasik i Magdalena Nyćkowiak.  

Głosowanie nad przyjęciem nazewnictwa tereny po WPPZ 

Wybrano drugą wersję (sporty wodne) 

Za-7 

Przeciw-0 

Wstrzymało się – 2 

Komisja komunalna na posiedzeniu otrzymała sprawozdanie o odpadach. 

Jednak tym tematem komisja zajmie się na następnym posiedzeniu. 

Przyjęcie protokołu nr 46/09 z dnia 27.04.2009 r. 

Za-8 

Przeciw – 0 



Wstrzymało się – 1 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godzinie 18.50. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Lista upoważniająca do poboru diety. 

3. Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe – płyta 

CD. 

4. Projekt nazewnictwa ulic w rejonie Luboń-Centrum.   

  

 

 

 

Sekretarz:          Przewodniczący: 


